
 

Verslag Technische Commissie Haflingers 2022-2023 

Leden: René Bakx (teruggetreden), 1 x Gerrit Westerveld (toen DB-lid bij afwezigheid René) Ellen 

Waenink (Oost, interim voorzitter HB), Henk Westerveld (Oost), Hans van Nunen (Zuid), Pieter 

Boelens (Noord), Gerben van Spijkeren (Voorzitter Jury), Frank Smeltink (Hengstenhouder).  

Vergaderd sinds vorige Ledenvergadering op 2 maart, 7 september, 9 november, 29 november 2022, 

11 januari 2023 (5 x).  

1. Evaluatie van de verschillende keuringen  

De hengstenkeuring is goed verlopen. De 3-jarige hengsten waren van voldoende kwaliteit en zullen 

zich moeten gaan ontwikkelen. Bij de 7- en 8-jarige hengsten was er discussie over de plaatsing. 

Iedere hengst heeft zijn kwaliteiten en de plaatsing was goed te onderbouwen. Op het einde van de dag 

stond er een goede kampioen en reserve kampioen hengst. Erg jammer was de gang van zaken tijdens 

de positieve dopingtest van de kampioen. Dit moet goed geëvalueerd worden om dit in de toekomst te 

voorkomen. Op de nakeuring werden nog 5 importhengsten goedgekeurd. Dit waren kwalitatief goede 

aanvullingen aan het hengstenbestand.  

De Centrale keuringen waren goed bezocht. De ene keuring groter dan de andere. De gemiddelde 

kwaliteit is stijgende. Mooi is te zien hoe de paarden zich ontwikkelen.  

Dit kwam terug tijdens de Nationale veulen- en Elitekeuring. De hengstveulens waren tijdens deze dag 

van voldoende kwaliteit. De merrieveulens daarentegen van hele goede kwaliteit. Wat op viel was dat 

er in de bewegingen vooruitgang wordt geboekt. De Elitekeuring was goed verlopen. Goede 

kampioen. Het was heel vreemd dat er wel een reserve kampioen is aangewezen, terwijl deze merrie 

niet het Elitepredicaat had verdiend…..  

Het was jammer dat er tijdens deze dag niet veel deelname was aan de Nationale Keuring- en 

Sportdagen. De nadruk lag meer op de veulen- en Elitekeuring qua inzending. Misschien toch weer 

een aparte dag in Lunteren zoals voorheen?  

 

2. Actualisatie fokplan.  

In het fokplan is in zijn laatste fase na lange periode waarin vooral het gewenste type / beweging in 

beeld werd gebracht. Door de Covid-19 perikelen is dit dynamisch stuk stil blijven staan. Nu is het 

weer actueel gemaakt en zal worden aangeboden aan het HB. (Het fokplan is een nadere, praktische 

uitwerking rasstandaard HWZSV). Waar komen we vandaan; waar staan we nu; waar willen we naar 

toe.  

 

3. KVTH regelement op de Stamboekhuishouding en voorbereiding HK.  

Aan de hand van een sjabloon wordt er van iedere nieuwe te keuren hengst informatie verzameld over 

zowel moeder- als vaderlijn. Deze informatie word met de jury gedeeld en word tijdens de 

hengstenkeuring gebruikt als achtergrondinformatie. In het komende KVTH blad is er een 

samenvatting van gemaakt van de nieuwe jaargang. Advies aan jury en met name HB.  

 

4. PSSM onderzoek 

Sinds dit jaar wordt er samen met het veterinaire onderzoek van de voorlopige nieuw goedgekeurde 

hengsten een PSSM onderzoek gedaan. Ons voorstel is om alleen PSSM- vrije hengsten in te zetten 

voor de fokkerij. PSSM is erfelijk en je bent als stamboek verplicht om een gezond paard te fokken. 

Het is daarom belangrijk om ook je eigen merries te laten testen alvorens je gaat fokken of uitspraken 

doet!! 

 

5. Lid TC.  

Momenteel geen vaste structuur periode dat men lid kan zijn (was er ooit wel). TC vindt dit wel goede 

zaak en zal voorstel doen.  

 

Hans van Nunen. 

 

 

Koninklijke Vereniging  

“Het Nederlandse Trekpaard en de Haflinger” 


